



KEMENTERIAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN
UNIT KOMUNIKASI KORPORAT
BLOK K, ARAS 2
PUSAT BANDAR DAMANSARA
PETI SURAT 12579
50782 KUALA LUMPUR

Telefon : 03-2094 7033
Fax : 03-2095 6523
Kawat : "MINRUMAH"
http : //www.kpkt.gov.my
E-mail : prot@kpkt.gov.my

(38) KPKT/BPK/19/7/4 Klt. 27

29 Ogos 2009

-SIARAN AKHBAR-

MAJLIS PERLANCARAN PROJEK PERINTIS PENGASINGAN SISA PEPEJAL DI PUNCA DI PUTRAJAYA

Kuala Lumpur, 29 Ogos 2009 – Majlis Perlanaran Projek Perintis Pengasingan Sisa Pepejal di Punca di Putrajaya telah disempurnakan oleh Yang Berhormat Dato' Seri Kong Cho Ha, Menteri Perumahan dan Kerajaan Tempatan pada pagi ini.

Menurut Yang Berhormat Dato' Seri Kong Cho Ha, projek usahasama di antara Perbadanan Putrajaya (PPj), Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara (JPSPN), Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan, Perbadanan Pengurusan Sisa Pepejal dan Pembersihan Awam (PPSPPA), Alam Flora Sdn Bhd (AFSB), Kersortium SSI-Schaefer dan UiTM merupakan projek perintis yang pertama dan lokasi yang dipilih adalah di Presint 8, 9 dan 10 di Putrajaya. Projek perintis ini dilihat sebagai titik permulaan kepada amalan pengurusan sisa pepejal yang lebih terancang, disamping memupuk kesedaran dan pemahaman di kalangan masyarakat terhadap pengurusan sisa pepejal yang ideal dan mesra alam, serta menyemai sikap tanggungjawab

masyarakat terhadap pemeliharaan dan pemuliharaan alam sekitar.

Objektif utama projek perintis ini adalah untuk mengkaji dan menentukan beberapa faktor antara lain adalah untuk melihat kesan pengaruh tong yang dibekalkan ke atas amalan kitar semula di kalangan penduduk, menentukan peratusan pengurangan jumlah sampah yang perlu dilupuskan di tapak pelupusan, menentukan berat komposisi sisa pepejal mengikut jenis barangan kitar semula dan organik.

Bagi tujuan pengasingan sisa pepejal ini, sebanyak 1800 unit tong mulli (10 liter) dan tong MGB (120 liter) telah diagihkan kepada premis-premis yang telah dikenalpasti. Premis kediaman ini terdiri daripada banglo, rumah berkembar dan teres, kedai, sekolah, apartment dan tadika.

Penggunaan sistem '2 bins' ini dapat memberikan kemudahan untuk penduduk mengasingkan sampah atau sisa pepejal dengan mudah dan selesa. Projek ini diharap dapat meningkatkan kadar kutipan balik bahan kitar semula di samping mengurangkan jumlah sisa pepejal yang akan dilupuskan ke tapak pelupusan. Sisa makanan akan di komposkan dan dijadikan baja yang akan digunakan untuk aktiviti lanskap di Putrajaya.

Pelaksanaan projek ini yang juga merupakan sebahagian daripada program Kitar Semula secara terancang adalah penting bagi visi

kerajaan untuk mencapai sasaran 22% kitar semula menjelang tahun 2020 di negara direalisasikan.

Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) diterajui oleh Yang Berhormat Dato' Seri Kong Cho Ha. Di bawah Kementerian ini terdapat 9 Jabatan iaitu Jabatan Perumahan, Jabatan Kerajaan Tempatan, Jabatan Bomba dan Penyelamat, Jabatan Perancangan Bandar dan Desa, Jabatan Lanskap Negara, Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara, Perbadanan Sisa Pepejal dan Pembersihan Awam, Tribunal Tuntutan Pembeli Rumah dan Institut Latihan KPKT.

Di keluarkan oleh:

Unit Komunikasi Korporat, Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan, Aras 2 Blok K, Pusat Bandar Damansara, Peti Surat 12579, 50782 Kuala Lumpur. Tel: +60320992321, Faks: +60320956523; Email: pro@kpkt.gov.my; Untuk keterangan lanjut sila hubungi Jessylina Mat Lazim, Ketua Komunikasi Korporat jessy@kpkt.gov.my